
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 521 af 25. juni 2020 (alm. del). Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra Marie Bjerre (V). 

 

 

Morten Bødskov 

/ Claus Hansen 
  

29. juni 2020 
J.nr. 2020 - 4124 
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SAU Alm.del - foreløbigt svar på spørgsmål 521 

Offentligt
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Spørgsmål 

I forlængelse af besvarelse af SAU alm. del - spørgsmål 369, hvor Skattestyrelsen oplyser, 

at kontrolprojektet vedrørende tilbagebetaling af energiafgifter har vist, at reglerne om 

energiafgifter er vanskelige for mange virksomheder, bedes ministeren oplyse, om det er 

korrekt, at Skattestyrelsen i en periode fra 2012-2019 har foretaget ekstraordinær genopta-

gelse af godtgørelse af elafgift med henvisning til, at reglerne for eksempelvis fordelingen 

mellem godtgørelse af afgift på elektricitet til procesforbrug og rumvarmeafgiften er al-

men kendt. Hvordan mener ministeren i givet fald, at dette harmonerer med førnævnte 

besvarelse? 

 

Svar 

Det er desværre ikke muligt at svare inden for fristen, da det er nødvendigt at indhente 

bidrag fra Skattestyrelsen for at besvare spørgsmålet. Et endeligt svar forventes oversendt 

i august.  
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